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W imieniu mieszkafc6w rniasta Wtoclawka i rodzic6w dzieci uczqszczajacych do przedszkota

Pubficznego nr 12 im. Ewy Szelburg-Zarembiny pny ul. Bukowej 37/39,zwracam siq z uprzejmq
prosbq o wykonanie w w/w przedszkolu podto2a na placu zabaw, gdy2 obecne nie nadaje siq do
u2ytku,dzieci wracajq z placu zabaw zakurzone. Proszq rozwa2yi zastosowanie podto2a gumowego,
trawa niestety nie zdata egzaminu, pr6bowanoiq posiai kilka razy, lecz siq nie przyiqla.

Proszq o pozytywne rozpatrzenie mojei proiby.

Z powa2aniem.

Wloctawek 20-05.2019r-

Sz.P.

dr Marek Wojtkowki

Prezydent Miasta Wtoctawek


